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Stepper Bouke: ‘Top dat er nu een watertappunt is’

Drukte van belang bij halfpipe en
manual pad Oude Haven

Om de beurt roetsjen de jongens met hun step de half pipe af en komen met een brede cirkel aan de andere kant weer
uit. Bouke is één van hen en zegt blij te zijn met de opknapbeurt van de Oude Haven. “Dit stept veel fijner. Ook is het
top dat er nu een tappunt is. Voor water hoef ik niet meer naar huis.”

De vernieuwde half pipe, het manuel
pad en het watertappunt zijn het resul-
taat van een petitie die de jongeren
vorige zomer hebben aangeboden aan
wethouder Floris Voorink.
Jongerenwerker Chakir el Allachi die
elke dinsdag en donderdag met de

Buurtbus bij de Oude Haven staat,
heeft ze daarbij geholpen. “Wil je iets
bereiken, dan moet je daar zelf voor
gaan”, heb ik ze voorgehouden. “De
jongeren hebben dat goed opgepakt
met het verzamelen van handtekenin-
gen en het aanbieden van een petitie.” 

Filmpjes
Chakir kan nu weer de jongeren ont-
moeten, maar corona
heeft hem persoon-
lijk hard geraakt. “Ik
ben de hele maand
april ziek geweest en
uiteindelijk heb ik
tien dagen in het ziekenhuis gelegen en
liters zuurstof gekregen”, blikt de 29-
jarige jongerenwerker terug. “Met
berichtjes en filmpjes die de jongeren
mij stuurden, hielden we toch contact.
Half mei ben ik weer aan het werk
gegaan.” 
Hij merkte dat door zijn verhaal de Lees verder op pag. 2

Burendag 2020:
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interesse in het onderwerp bij de jongens
en meiden groeide. “Ze denken vaak
dat het virus alleen oude mensen treft,
als ze mijn verhaal dan horen, komt het
wel aan.”  

Skatetoernooi
Voor de jeugd die op deze warme
zomermiddag naar de Oude Haven is
gekomen, is corona nu even minder

belangrijk. Ze zijn
onder de achttien en
hoeven de anderhalve
meter niet te respecte-
ren. De steppers staan
langs de rand van de

halfpipe, voordat ze met hoge snelheid
van de helling af rollen. Het manuel
pad op de flatground blijkt geliefd bij
de skaters. Eén voor één voeren zij
gewaagde en minder gewaagde trucs
op de betonnen rechthoek uit. Bouke,

‘Wil je iets bereiken,
dan moet je 

daar zelf voor gaan’

Bouke

Alleen samen krijgen we 
corona onder controle! 

Hoe?
Vermijd drukte en houd

anderhalve meter afstand. 

Heb je klachten?
Laat je testen en wacht

thuis de uitslag af!



Spinnenwebklimparcours
Uit de verschillende voorstellen
hebben ouders en kinderen een
spinnenwebklimparcours, hangladder
en een rollerbalk gekozen.
Matthijs: “Een aantal kinderen en
bewoners wilde graag een schom-
mel, maar sommige ouders vonden
dit te gevaarlijk. Daarbij kunnen er
maar twee kinderen op. Tsja, het
blijft natuurlijk altijd een compromis.’

De speeltuin bij de Gasthuisstraat
was al populair, maar is nu nog
geliefder, merkt Matthijs. Eerder
woonde hij in een appartement in
de Naarderstraat, maar dat is eigenlijk
niet te doen met twee jonge kinderen.
“Het speeltuintje is onze redding
geweest. Ik had niet geweten wat ik
in coronatijd met twee kinderen op
een bovenhuis had gemoeten. 
Het is zo fijn nu, ik doe de voordeur
open en de kinderen kunnen
spelen!”

Populair
Chakir merkt dat de Oude Haven na de
renovatie nog populairder is bij jongere
Hilversummers. Samen met de handhavers
heeft hij zich ingezet om de plek veiliger

voor hen te maken. “Er kwam hier een groep jongeren om te blowen en te drinken,
waarbij ze ook nog eens veel troep achterlieten. Samen met de jeugdboa heb ik hen
aangesproken en in het begin van de coronacrisis ook gevraagd om thuis te blijven.
Gelukkig heeft deze aanpak gewerkt. Nu is de Oude Haven echt de plek in
Hilversum, waar je moet zijn voor sport en spel.”

2 Vervolg van pag. 1

die bijna elke dag hier te vinden is, heeft
alleen een step. “Met een step kun je sneller
en hoger en dat vind ik net iets leuker”, legt
hij uit. 
Vorig jaar heeft hij de petitie ondertekend
en geholpen bij het inzamelen van de handtekeningen. Ook was hij van de partij
toen de jongeren het verzoekschrift aanboden aan de wethouder. “Floris heeft die
dag beloofd dat er een skatetoernooi zou komen en dat hij dan zou meedoen als
alles af is”, vertelt de jonge stepper. “Door corona is dat nog niet doorgegaan, maar
ik ga ervan uit dat dit nog gaat gebeuren”, klinkt het resoluut. 

‘Nu is de Oude Haven echt de plek in Hilversum,
waar je moet zijn voor sport en spel!’

‘Zo fijn,ik doe de deur open en de
kinderen kunnen spelen’

“We waren geweldig blij toen we drie jaar geleden de kans kregen om
dit huis aan de Gasthuisstraat te kopen”, vertelt Matthijs. “De speel-
tuin voor de deur was alleen een beetje verwaarloosd. Ik dacht meteen
dat we daar veel meer mee zouden kunnen doen.” Samen met buurt-
genoten nam hij het initiatief om het speelplein op te knappen. Met
succes. 
De speeltoestellen waren oud en
ook een beetje gevaarlijk, blikt
Matthijs terug. “Zo stond er een
draaimolentje, dat de kinderen heel

hard lieten draaien. Je kon er op
wachten dat dit een keer mis zou
gaan.” 
De vader van een zoon van negen

‘Iedereen was 
enthousiast 

over het idee om 
de speeltuin 

te vernieuwen’

Nieuwe toestellen op speeltuin Gasthuisstraat.

en een dochter van vier jaar oud
praatte erover met andere buren.
“Iedereen was enthousiast over het
idee om de speeltuin te vernieuwen.
We hebben daarna een bijeenkomst
in mijn tuin georganiseerd met een
mooie opkomst. Buurtcoördinator
Rik van Dijk was er ook bij en hij
gaf aan budget te hebben om deze
plek op te knappen.” 



Het wekelijkse inloop-
spreekuur is weer open! 
Let wel: conform de RIVM 
richtlijnen! 
Wijkinformatiepunt Centrum,
Kerkbrink 29.
Elke woensdag 14:00-16:00 uur.

Koffietafel 2.0
Woensdagmorgen 10.00-11.30 u.,
Wijkinformatiepunt Centrum,
Kerkbrink 29.

In de wijk wordt hulp en steun
geboden door het Zorg &
Welzijn wijkteam van postcode-
gebied 1211 via onderstaande
contactgegevens;

Wijkbrandweerman 
Rene Wollaars 
rene.wollaars@brandweergooi-
envecht.nl
Facebook; wijkbrandweer-
man@brandweergooivecht.nl 
Twitter; @renewollaars 
0621 29 23 42 

MEE-UGV 
Maatschappelijk werker 
Mariette de Bruijn  
mdebruijn@mee-ugv.nl  
0614 58 01 64

VERSA WELZIJN 
Opbouwwerker 1211 
Lilian Martins  
lmartins@versawelzijn.nl  
0613 96 57 84 
Facebook: lilian.versahil 
Twitter: @lmartinsversaw1 

Ambulant jongerenwerk 1211
Chakir El Allachi 
callachi@versawelzijn.nl
0630 21 74 39
Twitter: @chakirAmbulant1 
Instagram: versa_chakir  

(Wijk) Maatschappelijk 
werker 1211 
Aniel Siriram
aniel.amzuid@versawelzijn.nl 
0613 96 85 64 

SOCIAAL PLEIN
Else van Miltenburg   
e.miltenburg@hilversum.nl  
035 629 20 12 

Noor van Zalingen    
n.vanzalingen@hilversum.nl  
035 629 24 99 

WEG EN WIJZER
Versa Welzijn volgt de richtlijnen
van de overheid rondom het
Coronavirus.
Weg en Wijzer is inmiddels op
afspraak beschikbaar. Heeft u
een dringende vraag op financi-
eel of juridisch gebied?
Je kunt bellen naar één van onze
sociaal juridisch dienstverleners.
Zij proberen je op weg te helpen.
Robin 0613 05 21 59
Moumen 0613 96 60 09

GEMEENTE HILVERSUM
Wijkwethouder CENTRUM
Gerard Kuipers
g.kuipers@hilversum.nl 

Wijkcoördinator CENTRUM
Rik van Dijk
r.vandijk@hilversum.nl
0622 52 65 51
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Wijkbrandweerman René Wollaars schrijft elke editie een column in Kijk
op Jouw Wijk. Deze keer tips voor een veilig gebruik van de barbecue en
vuurkorf.

‘Kinderen 
vertrouwen
mij als hun
vertegen-
woordiger’

Een interview met Lise van der Ploeg, 
kinderburgemeester

Lise van der Ploeg is de kinderburgemeester van Hilversum. De
bedoeling was dat de kindergemeenteraad in mei zou stoppen.
Door corona is dat een jaar doorgeschoven. Wie is zij en wat doet ze
als kinderburgemeester?

'Ik ben 12 jaar oud en zit nu nog op
de Wilgetoren in groep 8', vertelt
Lise. Ze is geboren in de
Huygenstraat en dus Hilversumse
in hart en nieren.

Je bent kinderburgemeester. Hoe
is dat zo gekomen?
Elk jaar wordt er een kinder-
gemeenteraad samengesteld en als
school kun je je daarvoor aanmel-
den. Mijn juf, Maartje Huizinga in
groep 7, vond dat zo'n leuk idee en
onze groep ook. Toen hebben we

met de klas een filmpje gemaakt
over wat wij wilden bereiken in
Hilversum: minder afval op straat
en betere scheiding van plastic.
Onze school is uitgekozen en ik

mocht namens de klas meedoen
met de verkiezing. Ik heb een pitch

gehouden voor alle raadsleden en
zij kozen mij uiteindelijk als
kinderburgemeester.

Wanneer komt de kindergemeente-
raad bij elkaar?
De raad bestaat uit zestien kinderen
van 8 basisscholen. Afgelopen jaar
hebben we één keer in de maand
vergaderd. Sinds corona doen we
dat in Zoom. De laatste keer voor
de lockdown zijn we samengeko-
men op het Werfterrein waar we
met de raad en andere kinderen de
stenen hebben geschilderd voor het
kunstwerk dat wij als kinderraad
hebben geadopteerd.

Lees verder op pagina 4.

‘Burgemeester van 
Hilversum zijn lijkt me

heel leuk’

Pas op met de barbecue 
en vuurkorf!

Het is volop zomer, de barbecue en vuurkorf worden
weer tevoorschijn gehaald. Helaas worden jaarlijks vele
honderden gezellige etentjes verstoord door ongevallen
met vuurkorven of barbecues. Hieronder enkele tips
voor het veilig gebruik van die attributen.

Barbecue
Tips voor veilig barbecueën met open vuur.
• Plaats de barbecue op een vlakke ondergrond en zorg dat 

spelende kinderen of huisdieren hem niet omver kunnen 
lopen.

• Scherm de barbecue af met een niet brandbaar wind-
scherm. Vooral in de buurt van tenten droge bosjes 
kunnen vonken gemakkelijk brand veroorzaken.

• Pas op met licht ontvlambare kleding in de buurt van de 
barbecue.

• Gebruik uitsluitend briketten of houtskool. Briketten zijn 
veiliger omdat ze geen vonken veroorzaken.

• Gebruik bij het aanmaken aanmaakblokjes of aanmaak
vloeistof, maar nooit benzine, petroleum of spiritus!

• Houd altijd een brandblusser, emmer water of zand bij de 
hand.

• Dek een nog brandende barbecue na gebruik af met zand, 
ga er nooit mee lopen.

Loopt toch iemand brandwonden op, koel dan direct min-
stens 15 minuten, liefst met zacht stromend lauw leidingwa-
ter. Is dat niet direct voorhanden dan is een sloot, een
regenton of een regenplas ook goed.

Vuurkorf
• Je mag niet zomaar overal barbecueën, een kampvuur 

aanleggen of een vuurkorf gebruiken. In sommige 
gemeenten is het gebruik van een vuurkorf zelfs verboden.
Informatie vind je bij de gemeente.

• Probeer rook en stankoverlast in de buurt tot een 
minimum te beperken.

• Stook alleen schoon hout in je vuurkorf of terrashaard, dit 
is minder belastend voor het milieu en goed voor de relatie
met de buren.

Het is erg droog in de natuur. We zitten momenteel
in fase 2, wat betekent dat het risico erg groot is
op een natuurbrand. Kijk uit met roken in de
natuur en gooi je afval in de daarvoor bestemde
afvalbakken. 
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“Er was veel te doen een aantal jaar geleden”, blikt Kjeld
terug. “Het sentiment was niet goed. Uit het burgerpanel
kwam naar voren dat bewoners weinig trots waren op
Hilversum en ook het vertrouwen bij ondernemers was
laag.” Inmiddels is er veel verbeterd, stelt hij optimistisch.
“Middelgrote steden als Hilversum hebben het moeilijk in
heel Nederland, maar de leegstand is hier lager dan vier jaar
geleden. Dat is tegen de trend in en echt een succes dat we
samen hebben behaald. ” 

Eerlijkheidshalve bekent de centrummanager dat hij met
deze bewering enigszins op de zaken vooruitloopt. “Ik ga er
wel vanuit dat de plannen van boekhandel Voorhoeve om in
het oude C&A pand te trekken door-
gaan. Voor het centrum is dat gewel-
dig natuurlijk. Het biedt nieuwe
energie en  kansen voor dit deel van
Hilversum. ”

Ambassadeurs
Voor een vitaal centrum is een goed netwerk tussen onderne-
mers cruciaal, stelt hij verder. “Dat wordt vaak onderschat en
als centrummanager heb ik mij daar eerst op gericht. Ik ben
blij dat dit in vijf jaar sterk is verbeterd. In 2016 waren we
met 15 ondernemers die actief meedachten, nu houden we
netwerkbijeenkomsten met minimaal veertig tot vijftig men-
sen. De volgende stap voor mijn opvolger is om inwoners te
laten aansluiten. Zij zijn ten slotte samen met de onder-
nemers de ambassadeurs van het prettig wonen, winkelen en
verblijven in Hilversum.” 
Toch is de centrummanager niet ontevreden over de resulta-
ten tot dusver. “Iedereen is meer betrokken en heeft meer
energie om er wat van te maken. Ook de gemeente heeft veel
geïnvesteerd, denk bijvoorbeeld aan de fietsenstalling en de
herinrichting van het Marktplein. Al die inspanningen samen
hebben echt geholpen. Ten opzichte van 2018 zijn de bezoe-
kersaantallen in 2019 met 8,8 procent gestegen! Zoals ik al
zei is dat voor een middelgrote stad als Hilversum tegen de
markttrend in.”

Place to be
Kjeld weet dat veel Hilversummers meer kleine winkeltjes in
de binnenstad zouden willen zien. “Dat gaat niet gebeuren”,
maakt hij resoluut korte metten met deze wens. “Mensen
shoppen vaker online en het aantal winkels zal eerder af- dan
toenemen.” Dit klinkt negatiever dan bedoeld, voegt hij er
snel aan toe, want voor ondernemers blijven er zeker kansen
bestaan in het centrum. “Ik kan me bijvoorbeeld voorstellen

dat mensen zelf spullen gaan maken en het verhaal hiervan
goed vertellen”, is zijn nuancering. “Dat verkoopt dan weer.” 
Niettemin om Hilversum aantrekkelijk te houden, is het vol-
gens de centrummanager noodzakelijk om de winkelkern
compacter te maken. Ook bij nieuwe ontwikkelingen, zoals
bij het station, zullen beleidsmakers heel terughoudend moe-
ten zijn met het toevoegen van winkelmeters. 

Vanzelfsprekend kan hij ondernemers niet dwingen om zich
ergens anders te vestigen, maar het helpt volgens Kjeld wel
om het hierover met elkaar te hebben.  “Als ik een voorspel-
ling mag doen? Over tien jaar is er geen retail meer in de ran-
den van de stad. We merken nu al dat ondernemers wegtrek-

ken uit de Havenstraat en de
Vaartweg, maar ook de winkeliers
langs het Noordsebosje zullen,
denk ik, op den duur een andere
locatie kiezen.” 
Waar winkels verdwijnen, komt
horeca in de plaats. Een beweging

die Kjeld ook in andere steden ziet. Kopen wordt minder
belangrijk en binnensteden krijgen meer een functie van
'place to be' in plaats van 'place to buy'. Toch is volgens de
vertrekkend centrummanager in Hilversum nu een grens
bereikt. “Het is goed dat Hilversum er leuke plekken, zoals
Mout, Meddens en de Chocolat Company bij heeft gekregen,
maar de balans moet niet verder doorslaan. Dat is ook een
uitdaging voor de centrummanager die mij in september zal
opvolgen.”

‘Bewoners en ondernemers 
zijn samen de ambassadeurs 

van het centrum’

Centrummanager Kjeld Vosjan:

‘De bezoekersaantallen in
Hilversum zijn met 

8,8 procent gestegen’

De zakelijke levensduur van een centrummanager ligt tussen de drie en vijf jaar, vindt Kjeld Vosjan. Het is
de belangrijkste reden waarom hij, in 2016 aangesteld als aanjager van de bedrijvigheid in de Mediastad, het
stokje overdraagt. “Nee, ik heb geen genoeg van Hilversum, maar het is goed als iemand anders met een fris-
se blik de uitdagingen in het centrum aangaat.” En die zijn er volop volgens de vertrekkende centrumma-
nager. Een hechter contact tussen bewoners en ondernemers is er één van. 

Welke onderwerpen bespreken
jullie?
In het begin leerden we hoe demo-
cratie in de gemeente werkt.
Daarna hebben we gepraat over wat
we als raad voor Hilversum wilden
doen. We hebben toen gekozen
voor het kunstwerk 'een steentje
bijdragen', waaraan we gelukkig
dus nog konden werken voor corona.

Heb je naast het burgemeester-
zijn nog tijd voor hobby's of
sport? 
Zeker, Ik hou erg van tekenen,
knutselen, filmpjes maken en ik
bak en kook ook graag. Afgelopen
jaren was ik keeper bij Victoria,
maar volgend jaar ga ik wat anders
doen. Ik denk tennis.

Ga je vaak als kinderburgemees-
ter naar officiële gebeurtenissen?
Ja, ik ben als kinderburgemeester
bij een heleboel bijeenkomsten. Er
zijn er altijd een paar die vast staan
en die ik samen met burgemeester
Broertjes doe: de ontvangst van
Sinterklaas, opening van de
Koningsspelen en 4 mei. 

Zou je later in de 'grote' 
gemeenteraad willen zitten?
Misschien wel. Ik vind het fijn dat
de kinderen mij vertrouwen als hun
vertegenwoordiger. Maar ik zou ook
wel juf willen worden.

Lise als burgemeester van
Hilversum, dat zou leuk zijn.
Zeker! Als ik zie hoe Pieter het
doet, dan heb ik veel respect daar-
voor. Maar wat ik ook merk, is dat
een burgemeester veel kritiek
krijgt. Dan lijkt het alsof je nooit
iedereen tevreden kunt stellen.

Wat zou je als burgemeester van
Hilversum willen veranderen?
Het liefst zou ik Hilversum hele-
maal rookvrij maken.

Een kinderredactie voor wijk-
krant Kijk op jouw Wijk, zou je
leuk dat vinden?
Superleuk! Het is heel goed om
kinderen aan het woord te laten
over dingen die wij belangrijk vin-
den. Misschien dat wij het stokje
aan elkaar kunnen doorgeven.

Vervolg van pagina 3: 
Kinderburgemeester Lise.

‘Ik zou ook wel 
juf willen worden’



Voor hulp bij het doen 
van boodschappen,
ophalen van medicijnen,
hond uitlaten, koken of iets
anders? Neem dan gerust
contact op met:

Versa Welzijn Vrijwillige
Thuishulp Hilversum.
Hierbij hebben wijkbewoners
zich aangemeld om u te helpen.
Contactpersonen VTH zijn:
Anja Wessels: 0645 23 24 15 of
awessels@versawelzijn.nl
Anneke Bijleveld: 0649 37 71 71
of abijleveld@versawelzijn.nl

Wilt u hulp bieden? 
Ga dan naar:
Stichting Present bemiddelt 
tussen vrijwilligersgroepen en
mensen die op allerlei gebieden
hulp kunnen gebruiken.
stichtingpresent.nl/hilversum 

Vrijwilligers Centrale
Hilversum
Eemnesserweg 109  
0613 13 29 87  
info@vchilversum.nl 
www.versavrijwilligerscentrale.nl 

Rode Kruis Luisterlijn 
0900 07 67

NUTTIGE ADRESSEN 
IN DE BUURT
WIJKPOLITIE
Wijkagenten
Remko Daalder _ 
remko.daalder@politie.nl  
0900 88 44

Ronald Janssen 
ronald.janssen1@politie.nl 
0900 88 44 

WONINGCORPORATIES
De Alliantie
Mirjam Tijssens 
mtijssens@de-alliantie.nl  

Dudok Wonen
Henk Westhoff  
info@dudokwonen.nl    

Gooi en Omstreken 
Nadia Bouffera 
n.bouffera@gooienom.nl 

Gezocht: bezorgers en wijk-
redacteurs!
Deze wijkkrant wordt tenminste 
3x in het jaar huis aan huis 
verspreid.

Kijk ook op Facebook:
Hulpgroep Hilversum
#verspreidsolidariteitgeenvirus
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Esther en Leonie over 'hun' Monseigneur van de Weteringstraat:

‘Wij blijven hier ons leven lang wonen’

Het is een knus straatje, waar de buren
elkaar kennen, zegt Esther over de
Monseigneur van de Weteringstraat,
die in een bocht van de Prins
Bernardstraat tegenover het St.
Aloysius College naar de Kampstraat
loopt. Leonie valt haar bij en vertelt
dat iedereen elkaar spontaan groet en
dat er dan ook vaak een gesprekje ont-
staat. Soms in het Engels, want de
straat is met bewoners uit Thailand,
China, Denenmarken en Brazilië zon-
der meer internationaal te noemen. De
straatfeesten die bewoners samen
organiseren dragen volgens het tweetal
zeker bij aan de gemoedelijke sfeer.

Jazzband
Zo stond voor de negentigste verjaar-
dag van een bewoner een jazzband op
het feestprogramma en ook aan een
evenement als Gluren bij de Buren
geven de bewoners een eigen invul-
ling. “Onze woningen zijn te klein om
iedereen binnen uit te nodigen”, legt
Esther uit. “Daarom hebben we het op
straat georganiseerd met een partytent
van de gemeente. Ondanks het slechte
weer, was het een groot succes.” 
Ook buiten Hilversum blijven de

straatfeesten in de Monseigneur van de
Weteringstraat niet onopgemerkt, vult
Leonie aan.  “John Spijker, een zanger
uit Amstelveen, die tijdens Gluren bij
de Buren een optreden bij ons had, is
tijdens ons straatfeest opnieuw langs
gekomen, omdat hij het hier zo gezel-
lig vindt.”
Door corona kon de traditionele buiten-
speeldag dit voorjaar in de straat niet

doorgaan, maar met een straatfeest op
anderhalve meter in het weekend na de
zomervakantie hopen de bewoners dit
gemis goed te maken. 

Muurschildering
Het wonen in het centrumstraatje is
nog prettiger, volgens het tweetal,
sinds er geen scootertjes meer langs de
gevels racen. Ook foutgeparkeerde
auto's zorgden voor ergernis bij de
bewoners. “Ons straatje oogde aan de
kant van de Prins Bernardstraat
onvriendelijk”, legt Leonie uit. “De

entree leek meer op een steeg dan een
straat waar wordt gewoond. We heb-
ben dit aangekaart bij de gemeente en
zijn met het idee gekomen om een kale
muur leuker te maken door deze te
beschilderen. Kunstenaar Eric van der
Vegt, die meer muurschilderingen in
Hilversum maakt, heeft dit opgepakt
en het ziet er nu geweldig uit!” 

Op de bloembakken die de bewoners
voorstelden om het foutparkeren tegen
te gaan, hebben ze langer moeten
wachten. Voor grote bloembakken
zoals in de Leeuwenstraat, die zij ook
voor de Monseigneur van
Weteringstraat hadden gewild, bleek
geen budget te zijn. Wel stonden er
opeens paaltjes, herinnert Esther zich
nog. 

De twee buurvrouwen waren dan ook
blij verrast toen medewerkers van de
gemeentelijke groenvoorziening begin
deze zomer alsnog bloembakken kwa-
men brengen. “Het helpt echt om de
overlast tegen te gaan”, is Esthers vervolg.

“Dat hebben we overigens niet alleen
te danken aan de gemeente, maar ook
aan de nieuwe eigenaren van coffee-
shop Andorra met wie we goed contact
hebben. Zij spreken hun publiek er ook
op aan.” Lachend: “En ze sponsoren
ons straatfeest. Ik denk niet dat veel
straten in Hilversum dat kunnen
zeggen.”

Bomen
Eén pijnpuntje wil Leonie nog noemen
en dat is het verdwijnen van een aantal
oude bomen in de straat twee jaar gele-
den. “Ze waren ziek, maar het is heel
jammer dat er geen nieuwe voor in de
plaats zijn gekomen”, zegt ze teleur-
gesteld. “Daarvoor zou de grond hier
te vervuild zijn. Of dit werkelijk zo is?

Bewoners die hier langer wonen, zeg-
gen van niet. Het liefste wil ik in ieder
geval weer bomen terug.” 
Verder hebben zowel zij als haar buur-
vrouw niets te klagen. Esther: “Mijn
overbuurman is 93 jaar geworden en
heeft tot het laatst in zijn eigen huis
kunnen wonen.” Leonie: “Dat geeft
wel aan hoe groot de saamhorigheid
hier is.”

De meeste mensen op weg naar het centrum rijden, fietsen of lopen het
kleine straatje ongemerkt voorbij. Bewoners Esther en Leonie vinden
dat geen probleem, want daardoor wonen zij heerlijk rustig in het cen-
trum. Zeker nu de straat is verfraaid met een muurschildering en
bloembakken, is er geen enkele reden meer om zelfs maar te denken aan
een verhuizing.

‘Het liefste wil ik 
in ieder geval

weer bomen terug’

Leonie (l), Esther (r).



6

'Zodra mensen doorkrijgen dat hun fiets
hier veilig en droog staat, zijn ze om'

Adwin de Ruyter:

Op een doordeweekse dinsdag is het
aardig druk in de fietsenstalling. Met
uiterste precisie scant de medewerkster
het stickertje op het achterspatborden
van de fietsen. Pas daarna mag het
rijwiel naar binnen. Geduldig wachten
de bezoekers op hun beurt. “We moe-
ten weten wanneer een fiets binnen-
komt, want het stallen is maar voor een
dag gratis”, legt Adwin de Ruyter,
beheerder van de stalling, de noodzaak
van het scannen uit. 
“Daarnaast registreren we alle fietsen
om diefstal te voorkomen en om een
idee te krijgen hoeveel mensen er
gebruikmaken van de fietsenstalling.” 

En dat aantal loopt gestaag op volgens
de beheerder. “Tijdens de coronacrisis

was het rustiger, maar nu hebben we
op een gemiddelde dag gemakkelijk
vijf tot zeshonderd mensen die in- en
uitgaan.”

Repair Factory
Adwin is de eigenaar van Repair
Factory, een werkleerbedrijf waar
mensen werkervaring kunnen opdoen
door fietsen te
repareren en te
onderhouden.  In
2018 hoorde hij
dat de gemeente
een aanbesteding
uitschreef voor een fietsenstalling die
de fietsenparkeerplaats tegenover de
Action zou moeten vervangen. Repair
Factory heeft de gunning gekregen. 

“Bij de gemeente zijn ze er erg blij
mee dat wij hier mensen aan het werk
helpen die al langere tijd niet actief
zijn geweest op de arbeidsmarkt”,
weet hij. “En als extra ondersteuning,
naast deze betaalde werknemers, bie-
den we het werk in de fietsenstalling
aan als dagbesteding.”

Fietsendepot
Een beetje besmuikt checkt een jonge-
man de rekken direct links na de
ingang van de fietsenstalling en ont-
dekt zijn fiets. Er is waarschijnlijk net
een inspectieronde geweest op de
Groest, is de analyse van Adwin, die

voordat hij startte met zijn werkleerbe-
drijf als arbeidsdeskundige jongeren
met een Wajong-uitkering aan het
werk hielp. “De mensen van
Stadsbeheer Service brengen fietsen
die fout geparkeerd staan eerst hier-
naartoe. Voor 15 euro kan de eigenaar
ze dan ophalen. Als niemand komt,
gaat de fiets naar het fietsendepot van
de gemeente aan De Rading.”

Wennen
De openingstijden van Fietsenstalling
Zeedijk sluiten aan op de openingstij-

den van de win-
kels. Bezoekers
hebben een uur
voor tot een uur
na sluiting de tijd
om hun fiets te

brengen of te halen. De kosten voor het
beheer van de stalling zijn voor de
gemeente. 

Niet tot ieders tevredenheid mogen de
fietsen daarom niet langer overal op
straat gestald worden. Adwin denkt dat
Hilversummers nog moeten wennen
aan de nieuwe situatie. “Zodra ze door-
krijgen dat hun fiets hier veilig en
droog staat, zijn ze om”, stelt hij
beslist. “De buurt wordt er mooier van.
Loop maar even mee, je zult zien dat er
langs de Zeedijk bijna geen fiets meer
staat.” 

Hij heeft gelijk, waar tot maanden
geleden een wirwar van fietsen stond
op het fietsparkeerterreintje en langs
de gevel van de voormalige V&D, is
de straat nu leeg. Adwin: “Het oogt

rustiger, maar wat nog veel belangrij-
ker is, is dat de doorgang nu ruim
genoeg is voor een ambulance.”

Fietsenwinkel
Weer terug in de stalling draait een
medewerker aan het wiel van een fiets
die boven zijn hoofd hangt. De fietsen-
werkplaats is een onderdeel van de
Repair Factory. Veel Hilversummers
die naar de fietsenstalling komen,
blijken hier ook hun fiets te laten repa-
reren als dat nodig is. Het is de vierde
fietsenwinkel van het werkleerbedrijf.
Daarnaast heeft de 'Factory' nog een
loods in Hilversum waar mensen met
een afstand op de arbeidsmarkt de kans
krijgen om naar betaald werk terug te
keren of zinvol bezig te zijn als dag-
besteding. 

Buggy
Verderop in de stalling tilt een moeder
haar kind uit de buggy en zet het
wagentje terug bij de andere kinder-
wagentjes. Heel vaak komt ze niet in
het centrum van Hilversum, maar ze
vindt het fijn dat de buggy's er zijn.
Bezoekers kunnen de kinderwagens,
rollators en boodschappentrolleys die
hier staan kosteloos meenemen, tipt
Adwin. Voor mensen die slecht ter
been zijn, staan er ook loopfietsen. Een
borgsom is niet nodig, omdat de mede-
werkers van de fietsenstalling  met hun
scanapparaat registreren wat er binnen-
komt en weggaat. 

Het past in de 'full service organisatie'
die Fietsenstalling Zeedijk in de woor-
den van de beheerder wil zijn.
“Misschien ook goed voor de mensen
om te weten dat zij hier gratis naar het
toilet kunnen en dat we een afhaallocatie
zijn voor pakjes die zijn verstuurd met
DHL of DPD”, zegt hij tot slot.

Begin dit jaar opende Fietsenstalling Zeedijk, met ingangen aan de
Herenstraat en de Zeedijk, de deuren. Bezoekers en inwoners van Hilversum
kunnen hier kosteloos hun fiets bewaakt parkeren. Beheerder Adwin de
Ruyter ziet dat steeds meer Hilversummers de stalling ontdekken.

WAT GEBEURT ER MET
EEN FOUTGEPARKEERDE
FIETS?
Handhavers verwijderen verkeerd
geparkeerde fietsen en brengen ze naar
de Fietsenstalling Zeedijk. De fiets
blijft hier maximaal 2 weken in het
fietsdepot staan. De eigenaar kan de
fiets daar ophalen voor 15 euro. Daarna
worden de fietsen overgebracht naar de
fietsenloods van de gemeente aan De
Rading. Of de fiets hier staat, is te zien
via de website www.verlorenofgevon-
den.nl. Staat de fiets in de loods? Dan
kan de eigenaar met de medewerkers
van Fietsenstalling Zeedijk een
afspraak maken om de fiets alsnog op te
halen.  In totaal blijven de fietsen mini-
maal 3 maanden in de loods staan.
Daarna wordt de gemeente eigenaar van
de fiets. Deze fietsen gaan naar
Stichting Pak Aan, waar dak-en thuislo-
zen de fietsen een nieuw leven geven en
aanbieden in hun fietsenwinkel.   

‘Dagelijks scannen wij
ruim vijfhonderd fietsen’



Van Rattengat 
naar Weverspark

Bewoners brengen Wevershof tot leven met groen en galerie

De renovatie van de woningen aan het Wevershof was ingrijpend. Bewoonster
Anouk had naar eigen zeggen 'een half jaar stof in huis'. De verbouwing open-
de wel mogelijkheden voor een nieuwe buurttuin op de binnenplaats van het
appartementencomplex. Bewoners hebben samen gebrainstormd over de
invulling van het plein dat nu af is. Alleen het groen moet nog wat hoger groei-
en. 

Over de verbouwing van de appartementen wil Anouk het liever niet meer hebben:
er stonden zeecontainers met spullen op het binnenplein, de planning liep uit en van
half zeven 's ochtends tot zeven uur 's avonds waren er bouwvakkers aan het werk
met de nodige herrie. Eén voordeel had de renovatie volgens haar wel: bewoners
waren op elkaar aangewezen en zochten elkaar op. “Iedereen kwam in de namid-
dag het huis uit om even bij te komen en over de dag te praten. Nu alles klaar is, is
dat sociale contact wat minder.”

Burendag
Woningbouwvereniging Gooi en
Omstreken zou na de verbouwing het
beschadigde plein weer in de oude
staat herstellen. Twee buurtbewoners
zagen daar een kans om de binnen-
plaats opnieuw in te richten met veel
beplanting voor vogels en insecten.
“Zij kregen toen weinig reacties op
hun plan van de buurt”, herinnert
Anouk zich. “Achteraf jammer dat het
toen niet is gelukt, maar het idee om
het plein te veranderen bleef. Ik heb
uiteindelijk samen met een buurvrouw
alle buurtbewoners uitgenodigd om tij-
dens Burendag samen te sparren over
het plein. Dit onder het motto 'van
Rattengat naar Weverspark'.” 
Anouk pakt een stapel briefjes die op
de tafel van haar hoekappartement ligt.
“Hierop konden bewoners hun ideeën
voor het plein opschrijven”, legt ze uit.
“Heel veel buren en ook mensen die
wat verder wonen en ik nog niet kende,
hebben dat gedaan. Op Burendag had-
den we dus veel om over te praten.”

BuurtTUIN
Met het geld van Gooi en Omstreken
en een subsidie van de gemeente is het
plein opnieuw ingericht met een nieuw
klimparcours en een wipwap. Allebei
in hout. “Kinderen kunnen hier spelen,
maar we willen toch vooral benadrukken

dat het een 'buurttuin' is”, verklaart Anouk. Samen met de buren heeft ze daarom
struikjes geplant die ze gratis kon ophalen via Marktplaats. “Wat mij betreft had het
nog wel groener gemogen. Jammer genoeg kan dat niet vanwege de hulpdiensten ”,
zegt de bewoonster die zelf haar balkon met planten in een groene oase heeft
veranderd. Zo zou ze het ook het liefst zien op het binnenplein. 
De eerste bloemen bloeien nu in de BuurtTUIN, maar het kan Anouk niet snel
genoeg gaan. “Veel mensen laten hun hond hier poepen, behalve dat het stinkt,
maken ze ook de planten stuk. Daarin ben ik wel teleurgesteld.  Wat erg leuk is, zijn

de vlinders die kunstenaar Eric
van der Vegt op de stoeptegels
heeft geschilderd. Kinderen kunnen
die zelf inkleuren.

Buurtgalerie 'Weversbrinkje' organiseert derde expositie
Na de renovatie schreef Gooi en Omstreken een prijsvraag uit voor de invulling
van de trappenhuizen van de Wevershof. Door het verplaatsen van de trappen,
kwam hier ruimte vrij.  Buurtbewoonster Winnie stuurde samen met een buur-
vrouw een eigen buurtgalerie in als idee en won. 

Winnie: “Ik zorg ervoor dat er elke twee maanden iets nieuws te zien is. Tot
eind september hangt hier werk van Emilia.
Deze buurtkunstenares is 17 jaar en heeft het
syndroom van Down. We hebben haar expositie
feestelijk geopend met een glas alcoholvrije
champagne. De dag daarvoor hebben we
samen wat mooie werken van haar uitgezocht
en ingelijst. Emilia was apetrots en blij.””
Al direct na het ophangen kwamen er com-
plimentjes van buren en voorbijgangers voor
de kleurrijke collectie, is haar enthousiaste ver-
volg. “Buren en een paar nieuwsgierige voor-
bijgangers waren vol bewondering!”

Het is de derde expositie van de buurtgalerie.
Hiervoor hebben er mozaïeken, tekeningen en
schilderijen van Winnie zelf en een buurvrouw
gehangen en daarna foto's van een buurtgenoot
uit de Kolenstraat. Plannen voor een vierde
expo zijn al rond, kondigt Winnie die in haar
werkzame leven activiteitenbegeleidster is
geweest, alvast aan. “Ik heb in de vakantie met
kinderen uit de buurt twee middagen geschilderd. Hun schilderijen hangen
vanaf eind september in de galerie.”

Meer weten? facebook.com/buurtgalerieweversbrinkje

'Kinderen kunnen zelf 
de vlinders op de tegels van 

het plein inkleuren'
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Gerard Kuipers

‘Een wijkwethouder kan meer op
afstand naar de buurt kijken’
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“Als kersverse wethouder in Hilversum, ben ik eerst naar de markt gegaan.
Gewoon om eens van de mensen te horen wat er speelt”, vertelt Gerard
Kuipers. In april is hij benoemd als opvolger van vertrekkend wethouder
Wimar Jaeger. Gerard neemt de portefeuilles Economie en Cultuur over van
Wimar en is de nieuwe wijkwethouder voor Hilversum Centrum en de Meent. 

“Dit werk ligt mij”, zegt Gerard over het wethouderschap. “De reikwijdte van de
dingen waarmee je bezig bent, de mogelijkheid om met elkaar je leefomgeving te
verbeteren; het is eervol en een verademing om hieraan te kunnen bijdragen. Eerder
werkte ik als interimmanager, maar dat gaf niet dezelfde voldoening.” Na de ver-
kiezingen in 2014 werd hij wethouder in Zandvoort. Begin dit jaar vroeg D66, zijn
partij, hem de portefeuille van vertrekkend wethouder Wimar Jaeger over te nemen.

Markt
Midden in de coronacrisis, op 16 april, vier weken later dan voorzien, is hij in een
bijna lege raadzaal benoemd. “Het is natuurlijk een vreemde tijd voor een kennis-
making”, blikt de wethouder terug. “Corona raakt bewoners en ondernemers onge-
looflijk hard. Tegelijkertijd vind ik dat we het in Hilversum, voor zover mogelijk,
goed hebben gedaan. Dan denk ik bijvoor-
beeld aan de uitbreiding van de terrassen
met uniforme tenten en aan de markt die
open is gebleven. Zonder de inzet van
ondernemers en marktmeesters was dit
niet gelukt.”
Hij benadrukt wel dat alle veranderingen in principe tijdelijk zijn. Na de coronacrisis
zullen de terrassen inkrimpen en wordt het Groest weer breder. “Het kan natuurlijk
zijn dat we nu goede ideeën opdoen, maar een permanent besluit volgt pas na
inspraak, waaruit blijkt dat het idee echt gedragen wordt. Corona kan nooit een
reden zijn om mensen niet te horen”, stelt hij nadrukkelijk.

Vogelvlucht
Als relatieve nieuweling is Gerard vol lof over het centrum. Hij noemt de culturele
voorzieningen - het Filmtheater, De Vorstin, Museum Hilversum - riant voor een
middelgrote stad en geeft aan dat Hilversum 'hoog op landelijke lijstjes' staat. De
wethouder benadrukt nog maar eens dat een voorzieningenniveau zoals Hilversum

dit kent niet vanzelfsprekend is. “Maar of dat door iedereen zo gevoeld wordt? Ik
weet het niet. Ik ben nog aan het leren”, klinkt het eerlijk. “Het centrum bruist,
maar die levendigheid kan ook spanningen geven. Wat nu aandacht nodig heeft,
kan ik nog niet inschatten. Dat zou ik graag van bewoners horen.” 
Daar ligt volgens de democraat ook direct de belangrijkste meerwaarde van een
wijkwethouder. “Samen met bewoners wil ik zoeken naar mogelijkheden om de
wijk mooier te maken. Niet met de insteek 'u vraagt, wij draaien', maar op basis van
een gezamenlijke verantwoordelijkheid. Er gebeurt veel in het centrum en belan-
gen liggen dicht bij elkaar: ze kunnen elkaar aanvullen, maar ook botsen. De uitda-
ging is om de goede balans te vinden. Ik denk dat een wijkwethouder daarin iets
kan betekenen. Vakwethouders - in het centrum is bijvoorbeeld Arno Scheepers
verantwoordelijk voor het stationsgebied - zijn gefocust op hun eigen projecten.
Als wijkwethouder kan ik meer op afstand en in vogelvlucht naar alle belangen van
de buurt kijken.” 

Buurthuis
Tegelijkertijd wil de kersverse wijkwethouder geen valse verwachtingen wekken.
Hij weet dat een eigen buurthuis of wijkcentrum een grote wens is van jong en oud.

Hoewel het idee hem aanspreekt, is het te
optimistisch om ervan uit te gaan dat dit er
over twee jaar is. “Ik ben hier nog te kort om
die belofte nu te doen”, legt hij uit. “Wel wil
ik ook hierover graag het gesprek aangaan,
want het idee dat mensen elkaar ontmoeten,

ondersteun ik. Ook voor jongeren kan een buurthuis belangrijk zijn.”
Over jongeren gesproken, benadrukt Gerard dat de uitnodiging om in gesprek te
gaan ook voor hen geldt. “Ik hoop ook echt met de jongeren in Hilversum in
contact te komen. Zij worden weinig gezien, terwijl hun kijk op de wereld altijd
spannende invalshoeken oplevert. Ouderen komen met rationele argumenten,
jongeren reageren vanuit hun emotie. Ze zijn nog onbevangen en 'het kan niet,
want…' staat nog niet in hun woordenboek. We hebben beide perspectieven nodig.” 
In 2022 zijn er weer gemeenteraadsverkiezingen. Is het wethouderschap in
Hilversum een tussenstation voor Gerard Kuipers? “Zeker niet”, zegt hij bijna bele-
digd bij het idee. “Alles hangt af van de uitslag, maar ik als ik de kans krijg, wil ik
door. Mijn hart ligt daar waar ik ben en ik ben nu hier.”

‘Ik wil ook graag de jongeren 
in Hilversum horen’


